
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  15 maja 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: zrzutu ścieków do Wisły z przelewu burzowego 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

na wniosek strony społecznej zwracam się z prośbą o wyjaśnienie sytuacji w pobliżu 
stopnia Dąbie, gdzie udokumentowano duży zrzut ścieków do rzeki Wisły z przelewu 
burzowego, mimo iż w ostatnim czasie nie było intensywnych opadów deszczu na 
terenie Krakowa. Wielokrotnie zwracaliśmy uwagę na taki proceder w ubiegłej kadencji 
Rady Miasta Krakowa w ramach prac Komisji Kształtowania Środowiska RMK. Niestety 
nie wdrożono do tej pory systemu monitoringu rzek na terenie Krakowa, jak również 
nie ma choćby kontroli wizyjnej przelewów burzowych.  
 
Proszę o podjęcie działań celem zapobieżenia takowym sytuacjom i wdrożenie 
rozwiązań o których od wielu lat mówi strona społeczna. Wyeliminowanie zrzutu 
miejskich ścieków do rzek powinno być priorytetowym działaniem ze strony władz 
miasta, zatem będę wdzięczny za szczegółową informację w tej sprawie. 
 
 
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


